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P r o t o k ó ł  Nr XL 

sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 11 września 2009 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie.  Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1700 

a zakończyły o godz. 2000. 

W obradach uczestniczyli wszyscy, tj. 15 radnych – lista obecności radnych 

jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Proponowany porządek obrad sesji był następujący: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji . 

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 

6. Sprawozdanie z realizacji budżetu gminy  i jednostek budżetowych za                
I półrocze 2009 r.  

7. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmiany w budżecie gminy na 2009 rok. 

- zmian w Uchwale Nr XXXVI/ 180/ 2009 Rady Gminy Szydłów z dnia 26 maja  

  2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu, 

- zaliczenia niektórych dróg na terenie Gminy Szydłów do kategorii dróg   

  gminnych, 

 - ustalenia przebiegu dróg gminnych na terenie gminy Szydłów, 

 - wyrażenia zgody na udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości, 

       8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.                                                                                                  

       9. Wolne wnioski i informacje. 

     10. Zamknięcie obrad. 

Ad. 1. 

Obrady XL sesji Rady Gminy Szydłów otworzył i przewodniczył obradom 

Przewodniczący RG – Roman Baron, który na podstawie listy obecności radnych 

stwierdził quorum oraz powitał obecnych na sesji: Wójta Gminy, Skarbnika Gminy 

wraz z pracownikami UG, kierowników jednostek organizacyjnych, sołtysów oraz 

mieszkańców gminy. 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad otrzymali 

wszyscy  radni i jednocześnie zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez 

dodanie punktu szóstego o treści: „przedstawienie informacji przez  pana Dariusza 

Szczapaniaka na temat  projektów szkoleniowych „Nowe Pole Widzenia”. Pozostałe 

punkty porządku obrad zmieniłyby się odpowiednio.  

Wójt Gminy zgłosił wniosek zmiany porządku obrad sesji poprzez dodanie       

w punkcie 7 projektu uchwały w sprawie zmiany w treści  załączników do uchwał, 
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które były podjęte na sesji w dniu 23 czerwca br., a szczegóły dokonywanych zmian 

załączników uchwał omówi pan Janusz Kwiatek w chwili podejmowania uchwał. 

Projekty tych uchwał otrzymali radni przed rozpoczęciem sesji RG. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski o zmiany 

porządku obrad sesji, które w przeprowadzonym głosowaniu jawnym zostały 

jednogłośnie przyjęte. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami, który w przeprowadzonym głosowaniu jawnym został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół został poprawiony,                

a poprawki dotyczyły zapisu wyników głosowania nad uchwałą Nr XXXIX/ 194/ 2009            

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 

stanowisk o różnym obowiązkowym wymiarze godzin – pierwotnie zapisano, że za 

przyjęciem uchwały głosowało 2 radnych, a przeciw głosowało 13 radnych,                 

a prawidłowo powinno być i tak zostało poprawione, że za przyjęciem uchwały nie 

głosował żaden radny, a przeciw głosowało 15 radnych. Poprawiono również             
w protokole zapis wyników głosowania przy podjęciu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego niezabudowanych 

nieruchomości stanowiących własność gminy, gdyż pierwotnie  zapisano, że RG 

jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę, a winno być i tak zostało poprawione, że Rada 

Gminy większością głosów uchwaliła tę uchwałę, „za” głosowało 14 radnych, głosów 

„przeciw” nie było, wstrzymał się od głosowania 1 radny. 

Natomiast do chwili rozpoczęcia obecnej sesji nie wpłynęły pisemne wnioski lub 

zastrzeżenia co do treści protokołu z poprzedniej sesji. Wnioski takie nie zostały 

zgłoszone również w trakcie obecnej sesji. Następnie w przeprowadzonym 

głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji RG został przyjęty jednogłośnie        

w głosowaniu jawnym.   

Ad. 4.  

W tym punkcie porządku obrad przed zgłaszaniem interpelacji Przewodniczący Rady 

Gminy udzielił głosu przedstawicielom Komitetu Obchodów Święta Śliwki.  Pan 

Michał Skotnicki oraz Stanisław Józefowski w imieniu  Komitetu na ręce pana 

Przewodniczącego RG podziękowali Radzie Gminy za udzielenie pomocy finansowej 

na organizację XI Święta Śliwki oraz wręczyli pamiątkę wykonaną z okazji tej 

imprezy. 

Interpelacje zgłosili następujący radni: 

- Stanisław Fit powiedział, że sołectwo Solec w kwietniu br. wysłało pismo do                   

  Zarządu Melioracji w Kielcach w sprawie regulacji rzeki i do dnia dzisiejszego nie         

  ma żadnego odzewu z ich strony i może UG interweniował by w tej sprawie. 
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  Następnie przekazał swoje spostrzeżenia, które poczynił w trakcie dowozu swojej  

  wnuczki do szkoły w Solcu i powiedział, że jest przerażony tym jak dzieci jeżdżą  

  na rowerach i motorach do szkoły – zgłosił wniosek, że należy ustawić znak    

  drogowy o ograniczeniu prędkości. Ponadto przekazał prośbę rodziców dzieci  

  chodzących do szkoły w Solcu - aby okresie zimowym dowozić do szkoły dzieci           

  z Solca Korytek - rodzice zaoferowali się, że będą płacić za ten dowóz a byłoby to    

  około 20  dzieci 

  Kilka razy była zgłaszana potrzeba  udrożnienia przepustu koło sklepu w Solcu i nic  

  nie zrobiono, 

- Tadeusz Gąsiorek poinformował, że obecnie budowana jest droga i nie na każdą  

  posesję  robione są wjazdy. 

  Przed budową drogi robione były projekty, a teraz okazuje się, że przepusty są źle   

  robione bo u p. Gałązki jest przepust w furtce, a w bramie nie ma.  

- Monika Michalec zapytała jak wygląda sprawa z drogą w Małych Brzezinach - miał  

  być wożony rumosz, poruszyła również sprawę wysypywania ziemi obok przystanku   

  - wszędzie kopiemy rowy, a w tym miejscu rów został zasypany, 

- Jerzy Klamczyński powiedział, że miał zgłoszenie,  że pozyskana działka na ulicy      

  Ogrodowej porośnięta jest chaszczami, 

- Marian Gruca poruszył problem przystanku  w Osówce - zbliża się zima, a nie ma   

  zadaszenia na przystanku, a autobusy zatrzymują się 100 m dalej, 

- Roman Baron powiedział, że w tym roku jest nadprodukcja owoców, dochodzą do  

  niego pogłoski, że jakiś Słowak kupujący na parkingu śliwki został przegoniony, 

  Sołtys z Szydłowa dodał, że takie rzeczy nie powinny mieć miejsca gdyż jest to   

  miejsce widoczne i bardzo dużo ludzi tą drogą przejeżdża. 

- Krzysztof Ćwiek powiedział, że przejechał się w kierunku Osówki i stwierdził, że jest  

  tam bardzo niebezpieczne miejsce w okolicy wapiennika. 

  Zapytał również Wójta Gminy czy jest zorientowany jak wygląda opieka nad  

  dziećmi zgodnie z art. 42 Karty Nauczyciela.  

Ad. 5. 

Wójt Gminy złożył sprawozdanie z prac w okresie między sesjami RG i tak 

powiedział, że: 

- brał udział w spotkaniu z  

- odbył 2 narady z dyrektorami szkół na terenie gminy,  tj. w dniu 11.08. oraz w dniu   

  31.08. br.  

- spotkanie z Policją 

Ad. 6. 

Pan Dariusz Szczepaniak reprezentant Polskiej Giełdy Pracy w Lublinie przekazał 

radnym informację w sprawie Projektu pt. „Nowe Pole Widzenia”, który realizowany 

będzie w Staszowie, a finansowany jest przez Wojewódzki Urząd Pracy. Dotyczy to 

przede wszystkim rolników i domowników rolnika ubezpieczonych w KRUS. 
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Ad. 7. 

Sprawozdania z realizacji budżetu Gminy i jednostek  budżetowych za I półrocze 

2009 r. przedstawili kolejno: 

- jako pierwsza przedstawiła sprawozdanie pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy 

  Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Pytań i uwag ze nie było   

  odnośnie sprawozdanie nie było. Przewodniczący RG przeprowadził głosowanie   

  jawne w sprawie przyjęcia sprawozdania i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym    
  zostało ono jednogłośnie przyjęte. 
- pani Anna Strugalska - Zygmunt – dyrektor SPZOZ w Szydłowie przedstawiła   
  wykonanie planu finansowego za I półrocze 2009 r. SPZOZ w Szydłowie. Pani Anna  
  Strugalska - Zygmunt wyjaśniła, że nie była obecna na posiedzeniu Komisji, gdyż  
  nie dostała żadnej informacji, a o sesji dowiedziała się z Internetu.  
  Radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do sprawozdania z wykonania planu i w prze -   
  prowadzonym  głosowaniu jawnym został on jednogłośnie przyjęty. 
Przewodniczący RG wyjaśnił, że Rada Gminy działa z pomocą Urzędu Gminy             
i Urząd powinien dopilnować czy zaproszenia są dla wszystkich wysłane, bo z tego 
co jest zorientowany dyrektorzy szkół również nie otrzymali na dzisiejszą sesję 
zawiadomień. 
Następnie pani Aleksandra Stachniak – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury 
przedstawiła sprawozdanie o przebiegu wykonania planu finansowego GCK za           
I półrocze 2009 r. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał w związku z otrzymanym dodatkowym 
sprawozdaniem GCK, iż nie ma w nim informacji na temat sprzedaży dukatów. 
Pani Dyrektor wyjaśniła, że zamówienie do Mennicy opiewało na  kwotę 41.000 zł, 
dukaty zostały odebrane z mennicy dopiero 26.06 br. Za sprzedaż dukatów 
praktycznie koszty już się zwróciły. Ale w sprawozdaniu będą wykazane dopiero w II 
półroczu br.  
Więcej pytań i uwag nie było i w przeprowadzonym przez przewodniczącego 
głosowaniu jawnym sprawozdanie zostało jednogłośnie przyjęte (15 głosami” za”). 
Sprawozdanie o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Szydłowie za I półrocze 2009 r. przedstawiła gł. księgowa biblioteki - 
pani Aneta Walkowicz. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. Pytań i uwag 
odnośnie sprawozdania nie było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym, zostało 
przyjęte jednogłośnie.  
Jako ostatnie sprawozdanie przedstawiła pani Małgorzata Samborska– Kierownik 
Zakładu Gospodarki Komunalnej. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
Pytań i uwag odnośnie sprawozdania nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym zostało przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 8. 

Skarbnik Gminy – pani Alicja Kłonicka przedstawiła zmiany w budżecie gminy jakie 
zostały przygotowane na dzisiejszą sesję RG. 
Pani Skarbnik poinformowała również, że w tym tygodniu otrzymała pismo od 
Wojewody Świętokrzyskiego informujące o zmniejszeniu środków finansowych na 
Pomoc Społeczną o kwotę 158.691 zł.  
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał czy Wojewoda podał powód zmniejszenia środków 
finansowych. 
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Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w piśmie nie ma podanego powodu,  jest to 
decyzja  zmniejszająca dotacje celowe.  
Więcej pytań i uwag nie było i w przeprowadzonym, głosowaniu jawnym uchwała 
została przyjęta i przegłosowana jednogłośnie (15 głosami „za”).  

U C H W A Ł A  Nr XL/ 195/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

Skarbnik Skarbik Gminy przedstawiła kolejną uchwałę w sprawie zmian                     
w Uchwale Nr XXXVI/180/2009 Rady Gminy Szydłów z dnia 26 maja 2009 roku         
w sprawie zaciągnięcia kredytu. Wyjaśniając powiedziała, że zmiana uchwały 
aktualizuje zadania inwestycyjne zaplanowane do realizacji z kredytu do wysokości 
deficytu budżetowego gdyż 2 zadania już zostały zrealizowane, tj. zakup autobusu 
oraz budowa drogi w Gackach.  
Pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było i w zarządzonym przez 
przewodniczącego Rady Gminy głosowaniu jawnym została uchwalona jednogłośnie 
(15 głosami „za”) 

U C H W A Ł A Nr XL/ 196/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

Pan Janusz Kwiatek przedstawił kolejną uchwałę w sprawie zaliczenia niektórych 
dróg na terenie Gminy Szydłów do kategorii dróg gminnych. Jednocześnie wyjaśnił, 
że podjęcie tej uchwały ma na celu uporządkowanie stanu ewidencji dróg,                  
a następnie uregulowanie ich stanu prawnego, a dotyczy to drogi w Jabłonicy              
i drogi w Solcu.  
Pytań i uwag do przedstawionej uchwały nie było i w zarządzonym przez 
przewodniczącego RG głosowaniu jawnym głosowaniu jawnym uchwała została 
uchwalona jednogłośnie. 

U C H W A Ł A Nr XL/ 197/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

Następnie pan Janusz kwiatek poinformował, że w związku z porządkowaniem stanu 
ewidencji przebiegu dróg gminnych wraz z nowymi numerami ewidencyjnymi tych 
dróg został przygotowany projekt uchwały w sprawie ustalenia  przebiegu dróg 
gminnych na terenie gminy Szydłów. Pytań i uwag do przedstawionej uchwały nie 
było i w zarządzonym przez Przewodniczącego Rady Gminy głosowaniu jawnym 
uchwała została uchwalona jednogłośnie. 

U C H W A Ł A Nr XL/ 198/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym projektem uchwały przygotowanym na dzisiejszą sesję był projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 

Pan Janusz Kwiatek wyjaśnił, że chodzi tu o zastosowanie bonifikaty na 

nieruchomości stanowiące własność gminy Szydłów, użytkowanych przez „Caritas” 

które są zabudowane budynkiem byłej szkoły Podstawowej w Rudkach. „Caritas” 

przekształciła budynek byłej szkoły i prowadzi tam obecnie dom pomocy społecznej, 

zamierzając dalej go rozbudowywać przy wykorzystaniu środków UE do czego 
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niezbędny jest jednak tytuł własności budynku, wobec czego złożyła wniosek o ich 

wykup w drodze pierwokupu. 

Zastosowana bonifikata pozwoli na sprzedaż budynku w rzeczywistej jego wartości 

po uwzględnieniu nakładów poniesionych przez „Caritas” w trakcie jego użytkowania. 

Radny Krzysztof Ćwiek zapytał czy nie lepiej byłoby aby dziś nie podejmować tej 

uchwały, a porozmawiać z Dyrektorem Caritasu aby przy sprzedaży zapisać 
klauzulę, że pensjonariusze z Gminy Szydłów przebywaliby w Ośrodku bez 

konieczności dopłat z budżetu gminy. 

Wójt Gminy powiedział, że temat jest dość problematyczny, gdyż DPS w Rudkach 

nie jest typowym Domem Pomocy Społecznej, umieszczane są tam osoby 

psychicznie przewlekle chore. Prosi jednak o podjęcie dziś proponowanej uchwały. 

Na posiedzeniu komisji zaproponowana była bonifikata w wysokości do 60% wartości 

nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały         

z bonifikatą do 60% i uchwała w głosowaniu jawnym została uchwalona 14 głosami 

„za” i 1 głosem „przeciw”. 

U C H W A Ł A Nr XL/ 199/ 2009 

(o treści jak w załączeniu) 

Przedostatni projekt uchwały przygotowany na dzisiejszą sesję Rady Gminy dotyczył 

zmiany treści załączników do Uchwały Nr XXXVII/ 189/ 2009 Rady Gminy Szydłów     

z dnia 23 czerwca 2009 r. w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych na terenie  

Gminy Szydłów. Pan Janusz kwiatek wyjaśnił, że zmiana załączników spowodowana 

jest potrzebą szczegółowego dostosowania nazw dróg gminnych z nazwami dróg 

figurującymi w ewidencji dróg prowadzonych przez Wojewodę Świętokrzyskiego, 

bowiem w podjętej w czerwcu br. uchwale zastosowano nazwy dróg wynikające         

z map geodezyjnych posiadanych przez Starostwo Powiatowe, a te różnią się od 

ewidencji wojewódzkiej. 

Pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było i w zarządzonym przez 

Przewodniczącego głosowaniu jawnym została uchwalona jednogłośnie.(15 głosami 

„za”). 

U C H W A Ł A Nr XL/ 200/ 2009 

(o treści jak w załączeniu) 

Ostatnim projektem uchwały jaki został przygotowany na dzisiejszą sesję RG 

dotyczył zmiany treści załącznika do Uchwały Nr XXXVII/ 188/ 2009 Rady Gminy 

Szydłów z dnia 23 czerwca 2009 r. w sprawie zaliczenia niektórych dróg na terenie 

gminy Szydłów do kategorii dróg gminnych. 

Pan Janusz Kwiatek wyjaśnił, że dotyczy to tylko zmiany załącznika tak jak                

w poprzedniej uchwale. Pytań i uwag ze strony radnych nie było                                   

i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie 

(15 głosami „za”).                     
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U C H W A Ł A Nr XL/ 201/ 2009 

(o treści jak w załączeniu 

Ad.9. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Wójt Gminy i tak powiedział:  

- w sprawie regulacji rzeki upomnimy się w Zarządzie ale na pewno nie mają   

  środków. 

- przepust koło sklepu -  zostało wysłane pismo i również nie otrzymaliśmy na nie  

  odpowiedzi, postaramy się do końca października zrobić choć jest to droga  

  powiatowa,  

- co do znaku w sprawie ograniczenia prędkości - złożymy pismo ale jest to teren  

  zabudowany i każdy kierowca powinien wiedzieć z jaką prędkością można jechać      
  w terenie zabudowanym, 

- sprawa dowozu dzieci z Solca - w tej chwili dowóz dzieci jest już tak dopracowany,  

  że technicznie nie będzie możliwe ze względu na czas dojazdu, 

- co do przepustów w Korytnicy – problem zostanie wyjaśniony z panem Machnikiem    

   – prac. UG, który jest nieobecny na sesji RG, 

- ziemia w Brzezinach zostanie zgarnięta do stawu i rów zostanie zrobiony, natomiast    

   w Małych Brzezinach droga została poprawiona  

- na ulicy Ogrodowej postaramy się wyciąć chaszcze jak będzie czas, gdyż obecnie  

  są  pilniejsze prace do wykonania, 

- przystanek w Osówce - przed zimą postaramy się coś zrobić, 
- odnośnie zakazu sprzedaży śliw na parkingu - żadna informacja w tej sprawie nie  

  dotarła do gminy, ale na przyszłość musimy próbować przenieść handel na plac,  

  który był specjalnie utwardzony aby służył w sezonie jako plac handlowy.  

- wapiennik do końca nie wiadomo czyja jest to działka,  

  Radny Janusz Juszczak nawiązując do wypowiedzi Wójta Gminy powiedział, że  

  jeżeli jest sytuacja, że nie ma właściciela to należy zgłosić do Nadzoru  

  Budowlanego w Starostwie. 

Sytuacja w szkołach jest taka jak w innych gminach – „19” godzina poszła na 

świetlicę,  a 10 godzin Wójt Gminy dołożył na naukę języków obcych. 

Radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że nie jest zadowolony z wypowiedzi Wójta 

Gminy bo zapytał jak wygląda opieka w szkołach. 

Przewodniczący RG powiedział, że w szkołach nie są potrzebne godziny świetlicowe, 

tylko na konkretne przedmioty, 

Odpowiedział za Wójta, że nauczyciele mimo, że nie mają pełnych etatów to opieka 

uczniów jest zapewniona przez nauczycieli społecznie. 

Wójt powiedział, że z tego co jest zorientowany w wielu szkołach nauczyciele nie 

mają pełnych etatów. Zaznaczył również, że pan Przewodniczący oferował się, że jak 

będzie miał tylko możliwość to przejdzie na emeryturę. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Wójt Gminy przekracza wszelkie granice 

przyzwoitości wobec nauczycieli mających przywilej emerytalny. Wójt sugeruje 
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wprost, abym odszedł z pracy ale to jest tylko przywilej nauczycieli, a nie oznacza to, 

że nauczyciel musi odejść na wcześniejszą emeryturę. 

Przewodniczący RG poinformował radnych, że w miesiącu wrześniu musi być 
zwołana sesja RG celem podjęcia pilnych uchwał,  zaproponował aby przed 

uroczystą sesją, która ma odbyć się w Staszowie w dniu 25.09.2009 r. zorganizować   
u nas w godzinach rannych:  ok. godz. 830   odbyło by się posiedzenie Komisji RG,               

a bezpośrednio po spotkaniu Komisji, tj. ok.   godz. 930 odbyła by się sesja Rady 

Gminy. 

Radni wyrazili zgodę na zorganizowanie sesji w dniu 25.09.2009 r. 

Ad. 9. 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrał pan Zygmunt Grochowski – mieszkaniec 

Szydłowa, który powiedział, że nadal jest przywiązany do gminy kłopotami, gdyż pięć 
działek zostało rozgraniczonych i do tej pory gmina nie obciążyła kosztami 

rozgraniczenia uczestników postępowania. Nastąpiło podoranie działki, którą zakupił. 

Kłopotem jest również sprostowanie drogi. Złożył wniosek aby uruchomić drogę od 

ulicy Kazimierza Wielkiego do Uroczej i również niema odpowiedzi. Zwrócił się           

z pytaniem do Wójta Gminy na jakim etapie jest zmiana planu zagospodarowania 

przestrzennego oraz jaki będzie koszt tych zmian.  

Pan Janusz Kwiatek udzielił odpowiedzi panu Grochowskiemu.  

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że te wszystkie sprawy ciągną się dość 
długo i w dalszym ciągu brakuje konkretności, nie ma podanego terminu rozwiązania 

problemów. 

Wójt Gminy powiedział, że odnośnie zmian planu zagospodarowania w dniu 18.09. 

br. będzie otwarcie ofert. Pani Skarbnik wyjaśniła, że w budżecie gminy jest 

zabezpieczone 100 tys. złotych na to zadanie. 

Wójt Gminy poinformował radnych, że dziś otrzymał od Prezesa Stowarzyszenia 

Miast Króla Kazimierza Wielkiego telefoniczną informację, że Stowarzyszenie  chce 

wystąpić do Premiera RP o unieważnienie ukazu carskiego z listopada 1869 r. mocą, 

którego szereg miast polskich utraciło prawa miejskie i zdegradowane zostało do 

rangi wsi. 

W związku z czym zwrócił się do radnych o wyrażenie zgody na wystosowanie pisma 

do prezesa Stowarzyszenia, a on z kolei będzie pisał do Premiera RP. Wójt 

zaznaczył, że będzie to pismo nie zobowiązujące ani nie pociągajże żadnych 

skutków. 

Radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że najlepiej by było gdyby widział już napisany 

wniosek, wówczas wiedział by czy głosować za wnioskiem czy nie. Wójt Gminy 

powiedział, że nie ma czasu aby pisać wniosek i przedstawić radnym gdyż 21.09. jest  

spotkanie Zarządu Stowarzyszenia i wniosek musi być już na miejscu. 

Więcej pytań i uwag nie było. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

czy radni wyrażają zgodę na wystosowanie pisma o unieważnienie dekretu. 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym 9 radnych wyraziło zgodę na wystąpienie   

z pismem, a 5 radnych „wstrzymało się” od głosu. 
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Ad. 10.  

W związku z wyczerpaniem się porządku obrad XL sesji RG Przewodniczący Rady 

Gminy postanowił zamknąć obrady XL sesji RG.  

 

 

 

 


